
 

     

Αθήνα, 15 Δεκεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς:  τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Το σωματείο εργαζομένων του Γ.Ν. Σάμου για μετακινήσεις προσωπικού 

και ανάγκη άμεσων προσλήψεων» 

 Όπως ενημερωνόμαστε από την ανακοίνωση του Σωματείου Εργαζομένων στο Γ.Ν. Σάμου 

«Στις 30/11/2020 ο Διοικητής του Νοσοκομείου προέβη σε άλλη μια  μετακίνηση εργαζομένου, 

επικαλούμενος την υποστελέχωση της διοικητικής υπηρεσίας, την οποία ο Σύλλογος 

αναγνωρίζει και αιτείται από χρόνια την στελέχωσή της με προσλήψεις. Ο Διοικητής του 

Νοσοκομείου, με την απόφαση του αυτή, αποδυναμώνει ένα πολύ σημαντικό τμήμα του 

νοσοκομείου (ακτινολογικό) που λόγο έλλειψης προσωπικού, η  υπηρεσία χρωστά στους 

εργαζόμενους εκατοντάδες ρεπό και ημέρες κανονικής άδειας. Οι εργαζόμενοι στο 

συγκεκριμένο τμήμα, βάσει νόμου, πρέπει να δουλεύουν συγκεκριμένες ώρες και με 

συγκεκριμένο αριθμό λήψεων ακτινογραφιών. Στο ακτινολογικό τμήμα υπηρετούν λιγότεροι 

εργαζόμενοι από ό,τι υπηρετούσαν πριν την πανδημία. Το ΔΣ του Συλλόγου ζητά από τον 

Διοικητή του Νοσοκομείου αντί να αποδυναμώνει τμήματα, να προχωρήσει άμεσα σε μόνιμες 

προσλήψεις προσωπικού σε όλα τα τμήματα και τις υπηρεσίες του νοσοκομείου.» 

Κατόπιν των ανωτέρω,  

 Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Είναι ενήμερος για τη συγκεκριμένη μετακίνηση; 

2. Για ποιο λόγο μετακινήθηκε ο συγκεκριμένος ακτινολόγος, δεδομένης της 

υποστελέχωσης του ακτινολογικού τμήματος; 

3. Πόσες ώρες απασχολούνται οι εργαζόμενοι στο ακτινολογικό τμήμα; 

4. Πόσες ακτινολογικές λήψεις γίνονται ημερησίως;  

5. Έχουν γίνει προσλήψεις στο συγκεκριμένο νοσοκομείο από την αρχή της 

πανδημίας; 

6. Προβλέπονται να γίνουν προσλήψεις μόνιμου προσωπικού στο άμεσο διάστημα; 

Η ερωτώσα βουλευτής 
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